
Innkalling og referat – SU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte: 27.09.23  Rom:  Møterom Varden 

Møtte:  

Representant   Vararepresentant   

Arian Eshaghi Elev X   

Filip Krzyska Elev  X   

Hanne Bloch Valebjørg Forelder    

Geir Erik Ellefsen Forelder X   

Caroline Erevik Andre tilsette X   

 Lærar    

 Lærar    

Raymond Kråkenes Politikar X Torunn Austdal Rasmussen  

Sigurd Ravndal Rektor X   

 

Fråvere: Hanne B. Valebjørg og lærarrepresentanter 

 

23/24-1  Informasjon om SU og SMU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen:  
• Presentasjon av deltakarane  
• Rektor viser og forklarar.  
• https://www.minskole.no/kleppu/Underside/5879   

 

Kva blei bestemt: 

- SU tek til orientering 

 

 

23/24-2 Konstituering av SU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen:  
• SU må velja ein leiar og ein nestleiar. Rektor er referent.  
• Forslag frå rektor å ha dei same som i fjor 

 

Kva blei bestemt: 

- Leiar: Geir Erik Ellefsen   

- Nestleiar: Caroline Erevik 

 

https://www.minskole.no/kleppu/Underside/5879


23/24-3  Høyring Orstad skule 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Spørsmål om det blir ei uttale frå skuleadministrasjonen? Rektor meinte at det 

ikkje var bedt om. 

- Mogleg om det kan kome med innspel. 

Kva blei bestemt: 

 

- Vil alt 1 gjera at krinsgrensene kan bli justert igjen. Kan det vera at Engelsvoll-

elevane uansett vil bli kunne skyssa til Orstad? 

 

- Alt 3 har lite konsekvensar for Klepp ungdomsskule 

 

- Alt 5 – vil bli ca 75-90 færre elevar på Klepp u. Det vil seie at det vil variere mellom 

3-4 klasser. Dette igjen vil kunne gjera at den faglege bredde vil forsvinne, færre 

valfag.  

- Litt mindre forutsigbart kva personalbehov er til kvart år. Det vil kunne variere frå 

år til år.  

- Eit poeng er at det kan vera bra med eigen ungdomsskule, slik at elevane ikkje går 

på same skulen i 10 år.  

- Elevane: er ikkje Engelsvåg på god matjord. Dette stemmer. Vil kunne ta lang tid å 

planleggja – og likevel risikere at Statsforvalter seier nei?  

- Elevane: Det står at barneskulen skal bruka idrettshallen som gymsal. Vil ikkje 

dette vera lang veg for dei minste elevane. 

- Dei på Engelsvoll blir meir isolert frå resten av Klepp sentrum. Blir det nytt 

idrettslag på Engelsvoll. Blir Klepp kommune for oppdelt? 

- Kva seier samfunnet Orstad? Kva seier samfunnet Engelsvoll? Begge desse 

gruppen må eventuelt få uttale seg. 

 

- SU ønskjer at det blir ei konsekvensvurdering for Klepp ungdomsskule  

 

Kven tek ansvar: 

Rektor sender inn høyringa frå Klepp ungdomsskule 

 

Neste møte   DATO og TID 

 Ikkje bestemt. Ved behov og sannsynleg på våren. 

Oppsummering   Sakar som skal følgjast opp neste møte: 

 

 

 

 

 


